

Wuxi, China
July 8-10, 2023

2023 8th International Conference on Signal and Image Processing

2023 8th International Conference on Signal and Image Processing (ICSIP 2023) is co-sponsored by Southeast University, China, hosted by Wuxi Campus (Southeast University) and School of Cyber Science and Engineering. It will be held in Wuxi, China during July 8-10, 2023. ICSIP was held successfully in Beijing (2016, hosted in North China of Technology), Singapore (2017, hosted in Nanyang Technological University), and Shenzhen (2018, hosted by Shenzhen Research Institute, Southeast University, China), Wuxi (2019, hosted in Southeast University in Wuxi), virtual conference due to COVID-19 (2020, hosted by School of Cyber Science and Engineering, Southeast University), Nanjing (2021, hosted by School of Cyber Science and Engineering, Southeast University), and Suzhou (2022, hosted by Suzhou Campus, Southeast University).

The aim of ICSIP 2023 will bring together the researchers, experts, and scholars from Asian Pacific nations, North America, Europe and around the world to exchange their research results and address open issues in signal and image processing. It is one of the leading international conferences for presenting novel and fundamental advances in the fields of signal and image processing.

PAPER PUBLICATION

After a careful reviewing process, all accepted papers after proper registration and presentation, will be included in the conference proceedings by IEEE, submitted for Ei Compendex and Scopus.



ICSIP HISTORY

- ICSIP 2022 | Suzhou, China | ISBN: 978-1-6654-9562-2 | IEEE Xplore
- ICSIP 2021 | Nanjing, China | ISBN: 978-1-6654-3903-9 | IEEE Xplore | Ei Compendex | Scopus
- ICSIP 2020 | Virtual Conference | ISBN: 978-1-7281-6895-1 | IEEE Xplore | Ei Compendex & Scopus
- ICSIP 2019 | Wuxi, China | ISBN: 978-1-7281-3660-8 | IEEE Xplore | Ei Compendex & Scopus
- ICSIP 2018 | Shenzhen, China | ISBN: 978-1-5386-6394-3 | IEEE Xplore | Ei Compendex & Scopus
- ICSIP 2017 | Singapore | ISBN: 978-1-5386-0968-2 | IEEE Xplore | Ei Compendex & Scopus
- ICSIP 2016 | Beijing, China | ISBN: 978-1-5090-2377-6 | IEEE Xplore | Ei Compendex & Scopus



CALL FOR PAPERS

- Biomedical Engineering
- Image Processing and Pattern Recognition
- Speech and Video Processing
- VLSI architectures for high speed processing
- Mobile Computing
- Multimedia and VoIP Services & Technologies
- Network Security
- Wireless Ad Hoc, Sensor and Bluetooth Networks
- Image and video processing
- Optical networks and switching
- Network architectures and equipment
- Resource and information management
- Communication Software Techniques
- Multimedia Communications
- Wireless Communications and Technologies
- MIMO - theory and trials
- Convergence of different network types

More topics, please visit: <http://www.icsip.org/cfp.html>

IMPORTANT DATES

Submission Deadline:	February 10, 2023
Notification of Acceptance:	March 10, 2023
Registration Deadline:	March 25, 2023

SUBMISSION METHODS

1. Please log in EasyChair to submit your paper or abstract by the link (<http://www.easychair.org/conferences/?conf=icsip2023>)
2. You could submit by email directly (Email: icsip2016@vip.163.com)

Co-sponsored by



Hosted by



Social Partners:



CONTACT US

Ms. Veronica Reed ◆ Email: icsip2016@vip.163.com Tel: +86-137-3111-1131

2023年7月8-10日
中国·无锡

2023年第八届信号与图像处理国际会议

2023年第八届信号与图像处理国际会议(ICSIP 2023)将于2023年7月8-10日在中国·无锡召开, 本次会议由东南大学主办, 东南大学无锡校区以及东南大学网络空间安全学院承办。ICSIP自成立以来, 已于连续召开7届, 分别于2016年在中国北京北方工业大学(北方工业大学主办), 2017年在新加坡南洋理工大学, 2018年在中国深圳(东南大学深圳研究院支持), 2019年在中国无锡(东南大学无锡校区支持承办), 2020年在线会议(东南大学主办, 网络空间安全学院承办), 2021年在中国南京(东南大学主办, 网络空间安全学院承办), 2022年在中国苏州(东南大学主办, 苏州校区承办), 每年均有超过近200位专家学者参会。

会议旨在为与会者提供一个交流的平台, 讨论信号与图像处理领域的最新研究成果和未来的研究方向。同时, 我们希望本次会议能够建立起国家间, 学术界与产业界, 政府和非政府间的联系, 能鼓励交流和分享, 以促进信号与图像处理行业的发展。现热忱欢迎从事相关技术研究的专家、学者和专业技术人员踊跃投稿并参加大会。

会议出版

如前7届会议一样, 经过严谨的审稿流程, 所有被接收且成功注册的文章将出版到IEEE论文集。由IEEE Xplore收录并提交Ei核心以及Scopus检索。文章作者将被邀请参会展示研究报告。



会议出版检索历史

ICSIP 2022 | Suzhou, China | ISBN: 978-1-6654-9562-2 | IEEE Xplore
ICSIP 2021 | Nanjing, China | ISBN: 978-1-6654-3903-9 | IEEE Xplore | Ei Compendex | Scopus
ICSIP 2020 | Virtual Conference | ISBN: 978-1-7281-6895-1 | IEEE Xplore | Ei Compendex & Scopus
ICSIP 2019 | Wuxi, China | ISBN: 978-1-7281-3660-8 | IEEE Xplore | Ei Compendex & Scopus
ICSIP 2018 | Shenzhen, China | ISBN: 978-1-5386-6394-3 | IEEE Xplore | Ei Compendex & Scopus
ICSIP 2017 | Singapore | ISBN: 978-1-5386-0968-2 | IEEE Xplore | Ei Compendex & Scopus
ICSIP 2016 | Beijing, China | ISBN: 978-1-5090-2377-6 | IEEE Xplore | Ei Compendex & Scopus

会议征稿主题

- 生物医学工程
- 图像处理和模式识别
- 语音和视频处理
- 用于高速处理的VLSI体系结构
- 移动计算
- 多媒体和VoIP服务和技术
- 网络安全
- 无线临时, 传感器和蓝牙网络
- 图像和视频处理
- 光网和切换
- 网络体系结构和设备
- 资源和信息管理
- 通信软件技术
- 多媒体通信
- 无线通信和技术
- MIMO-理论和试验
- 不同网络类型的收敛
- 合作网络
- 安全原始算法和算法
- 无线和分销网络的安全

更多征稿主题, 请访问: <http://www.icsip.org/cfp.html>

会议重要时间

投稿截止日: 2023年2月10日

录用通知: 2023年3月10日

注册截至日: 2023年3月25日

早鸟价注册截至: 2023年3月25日

投稿方式

1. 请登录EasyChair投稿系统投 (<http://www.easychair.org/conferences/?conf=icsip2023>)
2. 邮箱投稿 (Email: icsip2016@vip.163.com)

Co-sponsored by



Hosted by



Social Partners:



Conference Partner

联系方式

Ms. Veronica Reed



邮箱: icsip2016@vip.163.com



电话: +86-137-3111-1131